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Verslag 
 
Aanwezig:  
E. De Vogelaer, G. Struys, T. Willaert, M. Seminck, G. Follens, , L. Peetroons, M. De Vylder, J. Van 
Peteghem (verslag) 
Verontschuldigd: R. Ramakers, P. Van Waes, J. Jacobs, E. Chevrolet 
Afwezig: / 
 

1 EVALUATIE/VERVOLG STRATEGISCHE DAG 

Verdaagd naar de rvb in september gezien het aantal verontschuldigde leden. 
 
Tony Willaert is alvast bezig met een initiatief van de 3 beleidscommissies. Gery Follens zal hierbij 
betrokken worden als afgevaardigde rvb.  
Tony stelt een doodle op om in juli samen te komen.  
 

2 NIEUWE TUCHTPROCEDURE: BENOEMING LIGAPROCUREUR 

Ludwig geeft een status-update. 
Enkele weken geleden was er een onderhoud met de huidige leden van de tucht-en 
beroepscommissie. Zij hebben hun feedback kunnen geven en er werd hen gevraagd of zij hun functie 
wilden blijven uitoefenen en of iemand interesse had om in het ligaparket te zetelen. 
 
Lut Wille is kandidaat-procureur. Zij wordt bij deze door de rvb benoemd. Er is voorlopig geen 
beperking in aantal dus er kunnen later nog steeds procureurs bijkomen. 
 
Er wordt gezocht naar nieuwe leden voor de tucht-en beroepscommissie via een algemene oproep 
omwille van het beperkt aantal huidige leden van deze commissies. 
De huidige commissie wordt behouden tot de AV 2019 om de werking te kunnen garanderen. 
 

3 UPDATE INHOUD JAARKALENDER 

Niet aan bod gekomen. 
 

4 RISICOANALYSE VERVOLG: LEDEN, ETHIEK, CLUBS  

De situatie omtrent een atleet die weg wil bij een club wordt besproken. 
Alleszins: Inschrijven voor een kampioenschap moet altijd door het eigen clubsecretariaat gebeuren.  
 
Welk standpunt neemt de federatie in wanneer een club weigert een atleet in te schrijven voor een 
kampioenschap? Tot hiertoe komt de federatie hier niet in tussen. 
 
Concreet: wat gaat de federatie doen als beide partijen niet tot een overeenkomst komen en de 
betreffende atleet wil deelnemen aan een kampioenschap? Dan komt het erop neer dat de club de 
atleet in feite een sanctie oplegt. 
 

5 STATUS JAARACTIEPLAN 

Niet aan bod gekomen. 
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6 SPORT VLAANDEREN: TOEKOMST CENTRA 

De federatie werd uitgenodigd op een bijeenkomst van Sport Vlaanderen omtrent een visienota 
omtrent de centra. 
Deze visienota 2020 zou dienen als leidraad voor de volgende legislatuur. 
 
Relevant voor ons: 

• Herentals 

• Gent 

• Brugge 

• Blankenberge 

• Oordegem: boodschap vanuit de federatie: opteren voor een renovatie. Voor het topsport-
verhaal echter, zou dit beter gecentraliseerd worden in Gent.  

 
De VAL moet nu feedback geven aan Sport Vlaanderen omtrent deze visienota. 
 

7 VAT-COMMISSIE 

Vervolg eerdere bespreking. 
 
Het document rond de missie en de werking wordt verder besproken en uitgewerkt. 
De samenstelling dient te gebeuren door de rvb nadat kandidaturen werden opgevraagd. In dit 
document wordt de samenstelling gespecifieerd: een vertegenwoordiger van iedere disciplinegroep 
(afstandlopen, sprint, springen, werpen) , van recreatie, van jeugd,…  
Duur mandaat, aantal leden,… is nog te bespreken. 
 
Ludwig werkt dit document af. 
 

8 FEEDBACK COMMISSIES 

8.1 Competitie 

Niet aan bod gekomen. 
 

8.2 Recreatie 

Niet aan bod gekomen. 
 

8.3 Jeugd 

R. Ramakers is verontschuldigd. 
 

 

9 KOMENDE VERGADERDATA 

• Ma 24 september 

• Ma 22 oktober 

• Ma 26 november 
 

 

10 VARIA 

• Delegatieleider voor Tampere (WK Junioren): G. Follens 

• PK Veldlopen: vroeger eerste weekend februari, nu op voorstel van de commissie Competitie 
naar 12-13 januari verhuisd. 
De rvb geeft haar definitief akkoord. 
2/3 februari komt daardoor vrij voor veldlopen. 
Deadline voor aanvragen winter verlengen voor 1 week!  

• BK Masters veldlopen (ZA 2 of ZO 3 maart): oproep doen naar de VAL-clubs tegen 15 juli!! 
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BELANGENCONFLICT REGISTER 

Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 

RvB 16 april Patrick Van Waes Veld ROBA was niet 
beschikbaar voor BVV. 
Kandidaten worden 
opgevraagd en AVLO 
kreeg organisatie. Vlak 
na toewijzing kon 
ROBA organisatie 
verplaatsen naar de 
terreinen van DCLA. 
+Te beslissen : BVV 
naar AVLO of toch 
ROBA. Patrick is 
voorzitter AVLO en dus 
direct betrokken partij 

Patrick verlaat de zaal. 
Rvb geeft voorkeur aan 
ROBA  

Selectiecommissie 
KBAB 

Jos Jacobs Beslissing over 
deelname EYOT. Een 
van de belangrijkste 
kandidaten is lid van 
EA 

Jos verlaat de 
vergadering tijdens 
item 

    

    

 
 


